



ART OF PENCIL

Elegantly adapting an iconic Alfred Dunhill design, the Alfred Dunhill Sidecar Sketch Pencil incorporates functional elements to create a luxurious yet truly professional artist's pencil. Designed for freehand sketching and drawing, the weight and feel of the Alfred Dunhill Sidecar pen have been adapted to suit this purpose. A black matte finish lacquer is applied to the generously proportioned barrel for a perfect grip and is complemented by polished PVD attributes.

www.dunhill.com

畫出彩虹

秉承Alfred Dunhill經典設計的優雅格調，Alfred Dunhill Sidecar素描鉛筆糅合實用功能與華麗氣派，締造藝術家級別的专业鉛筆。鉛筆專為徒手素描及繪畫的人而設，其重量及觸感特別改良自Alfred Dunhill Sidecar鋼筆，心思獨到。筆桿比例寬闊，飾以黑色啞光漆面，拿捏舒適，加上拋光PVD，亮麗美觀，讓你揮灑自如地畫出彩虹。

www.dunhill.com

ROYAL TASTES

Drawing inspiration from the magnificent first ball that celebrated Versailles as the official Palace of the Royal Family, the new collection from Rosenthal x Versace echoes the fabulous, opulent parties of the French Royal Court of Louis XIV. The new collection features Versace's iconic Arabesque leaf design motif, the typical Versace symbol, and the head of Medusa pattern. The Arabesque in intense purple is combined with a bright golden surface to bring out your royal opulent lifestyle.

www.versace.com

皇族品味

全新Rosenthal x Versace

「凡爾賽盛宴」系列以百年前於法國凡爾賽宮舉行的首個皇族盛大宴會為靈感之源，重溫路易十四時期富麗堂皇和美輪美奐的宴會場景。餐瓷設計包含Versace兩大經典元素——阿拉伯式藤蔓花紋和Medusa蛇魔女頭像，綴以閃亮的金色飾邊，彰顯出尊貴的皇室風範。

www.versace.com



KEEP RUNNING

You don't have to reset the time and date every time you put on your watch with the refined Spin-R watch winder. This winder keeps your watch working accurately and efficiently. It features multiple programmes – from 650 to 1800 TPD (turn per day), both clockwise and counter-clockwise options are available to adapt different watch winding specifications. Together with its energy-saving and ultra-chic design, the Spin-R watch winder is a must have for your time-keeping.

www.spin-r.com

運行自如

現在擁有了Spin-R手表自動上鏈盒，你就不必再為腕表存放一段時間停頓後，重新調校時間日期而煩惱。它可令你的自動腕表於珍藏期間，持久保持最佳的運行狀態，可隨時配戴。多個系統選擇包括650至1800的TPD（每日轉動圈數）、順時針、逆時針或者雙方向轉動，以配對不同規格的自動腕表，靈活實用。加上它環保而時尚的設計，絕對是你的自動腕表的完美伴侶。

www.spin-r.com

